

GCR5-910-Lite Cobot

GCR5-910-Lite 系列协作机器人

GCR5-910 为GCR Lite系列通用系列协作机器人产品，轻量化、开放性的设计使其能够适用于工业、商用等各种行业应用需求。

GCR5-910 is a universal collaborative robot product in the GCR Lite series. Relying on light-weight and opening design, it can meet the application needs of various industries such as industry and commerce.

产品特性 | PRODUCT FEATURES

- 

具有碰撞检测、力和功率监控等安全功能，人机协作更安全
With safety functions such as colision detectlon, force and power monitoring,which enables Human Robot Collaboration.
- 

提供完整2D/3D视觉解决方案,深度集成2D/3D视觉
Provido a completo 2D/3D vision solution, doop integration of 2D/3D vision.
- 

负载5kg, 工作半径910mm, 应用广泛, 性能提升
Widely Applied: Payload 5kg, Working Range 910mm.
- 

拖拽示教式编程, 降低使用门槛, 易操控
Easier-to-use: With Traction Teach Programming, Less limitation to robot user.
- 

轻量化设计, 可快速部署并适应产线, 更高效
Lightweight & Space-saving: Can be quickly deployed and redeployed to adapt to production line changes.
- 

高性价比, 高投资回报率。
High cost performance and ROI.



GCR5-910-Lite

